

三年級(Grade 3)第二次段考通知

- 一、**11/22 (一)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
 二、**11/25 (四)** 上午舉行國語、社會科考試，考後照常上課。(全日課)
 三、**11/26 (五)** 上午舉行數學、自然科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
11/22 (一)	上午 8:40 上午 9:20	英文 Reading	Lesson 5: <u>Roberto Clemente</u> ; Skill: cause and effect Lesson 6: <u>Bat Loves the Night</u> ; Skill: sequencing Lesson 7: <u>What Do Illustrators Do?</u> ; Skills: Text and graphic features Lesson 8: <u>The Harvest Birds</u> ; Skill: Using text evidence to make inferences and draw conclusions
	上午 9:35 上午 10:15	英文 English	<u>Spelling</u> : Lessons 5, 6, 7, and 8 <u>Language Arts</u> : Unit 2 Nouns <u>Phonics</u> : page 29~52 <u>Core novel</u> : The Giraffe and the Pelly and Me
11/25 (四)	上午 8:20 上午 9:20	國語 Chinese	第五課~第八課
	上午 9:35 上午 10:15	社會 Social Studies	Chapter 2 Lesson 1~Lesson 4 Economics
11/26 (五)	上午 8:20 上午 9:20	數學 Math	Math in Focus Ch2.4-Ch3.5
	上午 9:35 上午 10:15	自然 Science	<u>Topic</u> : Electric and Magnetic Forces <u>Textbook</u> : Topic 2, Lessons 1-2 <u>Sub Topics</u> : parts of the atom, electric charge, static electricity, electric currents, conductors and insulators, magnetic poles, types of magnets, electromagnetism

- 11 月 24 日、25 日課後才藝班不上課；課後家接班照常上課。
 ➤ 11 月 22 日、26 日課後才藝班及課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on Nov. 24th, 25th; after-school care is as scheduled.
After-school classes and after-school care are as scheduled on Nov. 22nd, 26th.

